

Harvest of the Month

DECEMBER:
Cucumbers

GREAT LAKES GREENHOUSES

GREAT FLAVOUR STARTS HERE!

As a pioneer in the greenhouse industry, GLG has achieved several significant milestones, including:

- In-house propagation from seed
- The use of CO2 to optimize the greenhouse atmosphere
- On-site plant grafting
- Year-round production of cucumbers and mini cucumbers
- Large-scale breeding and harvesting of insects to support natural pest control
- Both organic bell peppers and conventional cucumbers are NON-GMO

Cucumber plants start
as seedlings



When the plant matures,
it flowers and produces
the cucumber!



Great Lakes Greenhouse has been family-owned and operated for over 40 years. Founded in 1983 and located in Leamington, ON, our company began with just 2.5 acres of greenhouse space. Over the next 30 years, founder Paul Dyck expanded the operation to an impressive 118 acres. With a focus on innovation, sustainability, and quality, GLG continues to lead the way in greenhouse agriculture.

DID YOU KNOW??

In peak season, cucumbers are ready to be harvested only 3 weeks after seedlings are planted!

GLG operates with a strong commitment to sustainability and reduces their carbon footprint by being a fully off grid farm. Everything is grown, packaged and shipped under one roof!



<https://osnp.ca/harvest-of-the-month/>
<http://greatlakesg.com>
<https://osnp.ca/cucumbers/>

Récolte du mois

DÉCEMBRE :
Concombres

GREAT LAKES GREENHOUSES

LA SAVEUR COMMENCE ICI !

En tant que pionnier de l'industrie des serres, GLG a franchi plusieurs étapes importantes, notamment

- Multiplication interne à partir de semences
- L'utilisation du CO2 pour optimiser l'atmosphère de la serre
- Greffage de plantes sur place
- Production de concombres et de mini-concombres tout au long de l'année
- l'élevage et la récolte à grande échelle d'insectes pour favoriser la lutte naturelle contre les parasites.
- Les poivrons biologiques et les concombres conventionnels sont tous deux sans OGM.

Les plants de concombre commencent par des semis



Lorsque la plante arrive à maturité, elle fleurit et produit le concombre !



Great Lakes Greenhouse est une entreprise familiale depuis plus de 40 ans. Fondée en 1983 et située à Leamington, en Ontario, notre entreprise a commencé avec seulement 2,5 acres de serre. Au cours des 30 années suivantes, le fondateur Paul Dyck a étendu l'exploitation à une superficie impressionnante de 118 acres. En mettant l'accent sur l'innovation, la durabilité et la qualité, GLG continue d'ouvrir la voie dans le domaine de l'agriculture en serre.

LE SAVIEZ-VOUS ?

En pleine saison, les concombres sont prêts à être récoltés trois semaines seulement après la plantation des semis !

GLG s'engage fortement en faveur de la durabilité et réduit son empreinte carbone en étant une ferme entièrement autonome. Tout est cultivé, emballé et expédié sous un même toit !



<https://osnp.ca/harvest-of-the-month/>
<http://greatlakesg.com>
<https://osnp.ca/cucumbers/>